
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. januar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AB
Vil ministeren oplyse, hvad han konkret agter at gøre for at fastslå omfanget og årsager
ne til fænomenet ”vaske sager”, og hvad han vil gøre for at bringe det til ophør, herunder 
om der skal tilføres flere ressourcer til politiet og placeres et ledelsesmæssigt ansvar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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